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In the case of energy production based on renewable energy, we have
designed energy production system based on piezoelectric materials with the
inclusion of GMR technology. The last is considered one of the phenomena of

Abstract

electronic spin and it is a modern technology science. In this work, we were

able to design an effective system that gives a large profit in energy with
piezoelectric material PMN-33%PT. The energy loss in the system designed
with the inclusion of GMR was 14.56% , whereas it gave a large loss of
energy 58.24% without the inclusion of GMR.

key words :materials piezoelectric ,Nanotechnology ,spintronics , GMRtechnology,

Résumé :

Dans le cadre de la production d'énergie basée sur les énergies renouvelables
,nous avons au cours de ce travail concu des systemes de production d'énergie
basés sur des matériaux piézoélectrique avec l'inclusion de la technologie
GMR, car cette technologie est I'un des phénomenes de spin électronique et
c'est une science technologique moderne ,ou nous avons pu concevoir un
systéme efficace qui donne un gros profit énergie avec matériau
piézoélectrique PMN-33%PT,ou la perte d'énergie était de (14.56%) sachant
que le systeme congu sans l'inclusion de la technologiqueGMR a donné une
grande perte d'énergie (58.24%).

Mots clés: Matériaux piézoélectrique , Nanotechnologie ,spin €lectronique , la




